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در جلسه هیأت دولت تصویب شد

شناسنامه الکترونیک برای همه ایرانیان صادر میشود

هیأت دولت در جلسه دیروز به ریاست حجت الاسلام و المسلمین دکترحسن روحانی رئیس جمهوری، گزارش عملکرد و

برنامههای توسعه دولت الکترونیک را که توسط وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات و دبیرخانه شورای فناوری اطلاعات

ارائه شده بود، بررسی کرد.

هیأت دولت در جلسه دیروز به ریاست حجت الاسلام و المسلمین دکترحسن روحانی رئیس جمهوری، گزارش عملکرد و
برنامه&zwnj;های توسعه دولت الکترونیک را که توسط وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات و دبیرخانه شورای فناوری

اطلاعات ارائه شده بود، بررسی کرد.
به گزارش خبرنگارما، طبق این سند که با تمرکز بر قابلیت&zwnj;های کاربری فناوری اطلاعات در شفاف &zwnj;سازی،
دسترسی آزاد به اطلاعات، مقابله با فساد و جعل و توسعه خدمات الکترونیک ارایه شد، تمامی زیرساخت&zwnj;های
توسعه دولت الکترونیک شامل مرکز ملی تبادل اطلاعات، معماری اطلاعات دولت، مراکز داده دولت، توسعه شبکه

دسترسی دستگاه&zwnj;های اجرایی و زیرساخت دولت همراه در دولت یازدهم ایجاد و راه اندازی شده است.
از سوی دیگر، برای اولین بار شناسنامه خدمات دولت تهیه شده و برنامه الکترونیک شدن آن هم انجام شده و برای هر
شهروند ایرانی یک کارپوشه الکترونیک فراهم شده تا تمامی اطلاعات و اسناد مورد نیاز خود از دولت را از این مسیر

دریافت دارند.
این گزارش حاکی است: به زودی خدمات دولت از مسیر زیرساخت&zwnj;های یکپارچه فراهم شده شامل درگاه دولت
هوشمند، سامانه دولت همراه، کارپوشه ملی ایرانیان و دسترسی آزاد به اطلاعات در دسترس مردم قرار خواهد گرفت.

همچنین در این جلسه مقرر شد دستگاه&zwnj;های اجرایی با جدیت موضوع الکترونیک کردن خدمات را دنبال کرده و
تلاش کنند در چارچوب زیرساخت&zwnj;های فراهم شده خدمات خود را برای ارایه به مردم متصل و قابل دسترس کنند.

در ادامه این جلسه ، هیأت وزیران میزان حق امتیاز و جریمه عدم انجام تعهدات مندرج در پروانه تأسیس و ارایه خدمات
تلفن همراه در منطقه آزاد کیش را تعیین کرد. بر این اساس حق امتیاز ارتقاء پروانه تأسیس و ارایه خدمات تلفن همراه در

منطقه آزاد کیش ۷۰۰ میلیون ریال تعیین شد.
در خصوص نقض تعهدات پروانه یاد شده هم سقف جریمه نقض تعهدات کیفیت خدمات در کل ناحیه قلمرو موضوع فعالیت

یک میلیارد ریال است.
همچنین با تصویب هیات وزیران، دهستان&zwnj;های سمغان و انارستان در بخش چنارشاهیجان شهرستان کازرون به

فهرست شهرستان&zwnj;های مناطق کمتر توسعه یافته در امور حمایتی اضافه شدند.
دهستان های مزبور باوجود محرومیت صددرصدی تاکنون در فهرست مناطق محروم قرار نگرفته بودند و به همین دلیل

تغییری در وضع عمرانی آنها ایجاد نشده بود.
اعضای هیأت وزیران در خاتمه این جلسه با حضور در جمع خبرنگاران به سئوالات آنها در زمینه های مختلف سیاسی،

اقتصادی و اجتماعی پاسخ گفتند.
تصمیم جهانگیری به مشارکت در تمامی

مناظره های انتخاباتی
دکتر اسحاق جهانگیری معاون اول رئیس جمهوری و نامزد انتخابات دوازدهمین دوره ریاست جمهوری پس از خاتمه

جلسه دولت به خبرنگاران گفت: من در تمامی مناظرات انتخاباتی شرکت می کنم.
وی در پاسخ به این سوال که آیا دکتر حسن روحانی هم در تمامی مناظرات شرکت می کند، افزود: کار رئیس جمهوری

زیاد است و نمی شود که در هر برنامه ای حضور پیدا کند. البته آقای رئیس جمهوری در مناظره ها شرکت می کند.
معاون اول رئیس جمهوری با رد احتمال انصراف از کاندیداتوری ریاست جمهوری، درپاسخ به این سوال که آیا فکر می

کنید در دولت بعد معاون اول باشید، گفت: من فکر می کنم رئیس جمهوری می شوم.
جهانگیری همچنین درباره رقابت انتخاباتی خود با

حجت الاسلام و المسلمین روحانی و دیگر نامزدهای انتخابات اظهار داشت: ما با همه رقبا رفیقیم. البته هر کسی یک
شیوه تبلیغاتی دارد و هر کسی یک شعار دارد.
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اقدام جدی دولت درتحقق اقتصادمقاومتی
مهندس محمدرضا نعمت زاده وزیر صنعت، معدن و تجارت هم بااشاره به اینکه سیاست های اقتصاد مقاومتی جامع و
حتی تجربه های جهانی را در دل خود دارند و رئیس جمهوری آینده کشور باید آنها را جدی بگیرد، به خبرنگاران گفت:

دولت یازدهم گام های جدی وعملی درتحقق توصیه های رهبری و اقتصاد مقاومتی برداشته است.
وی افزود: سیاست های ۲۴ گانه اقتصاد مقاومتی

سیاست های جامعی است که مسائل کسب و کار، تولید، اشتغال، نوآوری، مردمی کردن اقتصاد، دانش بنیان کردن،
درون زایی و توجه به امکانات و توانمندی های داخلی، برونگرایی و &hellip; در آن دیده شده است.

به گفته وزیر صنعت، ستاد فرماندهی اقتصاد مقاومتی امسال بیش از ۴۰ مورد را در راستای اقتصاد مقاومتی به وزارت
صنعت، معدن و تجارت تکلیف کرده است.

وی در ادامه با اشاره به آخرین وضع کارخانه های ارج، آزمایش و &hellip; بیان داشت: تعطیلی این کارخانه ها ربطی به
دولت یازدهم نداشته است، بلکه برخی از آنها ۱۰ تا ۱۵ سال پیش تعطیل شده اند.

به گفته نعمت زاده، این کارخانه ها قدیمی و فرسوده بوده و اگر صاحبان آنها علاقه مند باشند می توانند به بازسازی و
نوسازی آنها اقدام کنند. کارگران این کارخانه ها در گذشته بیکار شده اند و ربطی به دولت یازدهم نداشته است، هرچند

ارج و آزمایش اکنون به صورت محدود و نه با ظرفیت کامل راه اندازی شده اند.
وی با تاکید بر اینکه دولت به دنبال احیای واحدهای غیرفعال و نیمه فعال است، از برنامه ریزی برای رفع مشکلات مالی و
کمبود نقدینگی ۱۰ هزار واحد کوچک و متوسط تولیدی کشور با ابلاغ ستاد فرماندهی اقتصاد مقاومتی و با همکاری بانک

مرکزی، سازمان امور مالیاتی و سازمان تامین اجتماعی تا پایان سال خبر داد.
آینده صنعت نفت به انتخابات بستگی دارد

مهندس بیژن نامدار زنگنه وزیر نفت هم به خبرنگاران گفت: مردم در انتخابات تصمیم می گیرند که سرنوشت صنعت نفت
در دولت دوازدهم چگونه باشد.

وی درباره زمان بهره برداری از پالایشگاه ستاره خلیج فارس گفت: تا زمانی که به طور مستمر بنزین تولید نکنیم، هیچ
برنامه ای برای اعلام آن نداریم.هر وقت که توانستیم به تولید مطمئن و مستمر بنزین برسیم و مقدارش مشخص شد،
اعلام می کنیم. ما هیچ احتیاجی به اقدامات نمایشی نداریم و تا وقتی که از تولیدمان مطمئن نشویم، هیچ مراسمی

نخواهیم داشت.
وزیر نفت در پاسخ به این سوال که برخی منتقدان

می گویند پیشرفت پروژه ها در دولت یازدهم به خصوص در فازهای پارس جنوبی کند بوده است، گفت: به هر حال آرزوی
ما این بود که طرح ها تندتر از این جلو رود ولی خوب زورمان همین بود. وی افزود: مشکل مالی، مشکل تحریم ها و
مشکل بهم ریختگی مدیریتی وجود داشته است اما من وارد این موضوعات نشدم و تحلیل نکردم که چه چیزهایی را
تحویل گرفته ایم؛ اما اگر لازم باشد حتما تحلیل می کنم که شرایط پیش از این چگونه بوده است و چه مشکلاتی از
لحاظ مدیریتی و در هم ریختگی شرایط داشتیم. زنگنه تاکید کرد: من همیشه گفته ام مشکل پروژه ها و اداره کشور،
پول نیست. اگر تدبیر باشد، خود تدبیر پول را هم جور می کند. باید اجازه دهیم که تدبیر اعمال شود. امیرالمومنین(ع)

گفته اند اگر آدم قدرت اعمال تدبیر را نداشته باشد، تدبیرش هم به درد نمی خورد.
وی درباره قرارداد توسعه میدان نفتی با هندی ها توضیح داد: من قبلا هم گفتم از نظر ما هندی ها کنار گذاشته نشدند،

هنوز فرصت هست، ولی تاکنون پیشنهادهایی که دادند مورد قبول شرکت نفت و وزارت نفت بوده است.
همراهی مدیریت شهری با سوداگران مسکن

دکتر عباس آخوندی وزیر راه و شهرسازی هم با اشاره به همراهی مدیریت شهری با سوداگران مسکن گفت:
۲ میلیون و ۵۸۷ هزار خانه خالی در کشور وجود دارد، در حالی که سیاست دولت، خانه دار شدن مسکن اولی ها و

بازسازی بافت فرسوده به جای ساخت مسکن در بیابان است.
وی ادامه داد: به دلیل همکاری و اعتمادی که مدیریت شهری با سوداگران داشته اند، بیش از ۲۵۰ میلیارد دلار از ثروت

ملی سرگردان مانده است.
وزیر راه و شهرسازی اضافه کرد: آخرین آمار مرکز آمار ایران در سال ۹۵ نشان می دهد که ۲ میلیون و ۵۸۷ هزار خانه

خالی در کشور وجود دارد که اگر هرکدام از این
خانه های خالی را سرمایه ای به میزان ۱۰۰ هزار دلار حساب کنیم، می شود ۲۰۰ میلیارد دلار که با سیاست های

اشتباه بر باد رفته است.
وی با بیان اینکه این خانه ها بیشتر در مناطق شمال شهر وجود دارد، تصریح کرد: در منطقه یک تهران حدود ۱۰۰ هزار
پروانه ساخت واحد مسکونی صادر شده و در مناطق دیگر شهر مانند مناطق ۴، ۵، ۲۲ و ۲ هم به همین شکل است که

نشان می دهد این سیاست ها کاملا غلط بوده است.
آخوندی افزود: در کشور حدود ۱۹ میلیون بد مسکن وجود دارند که نشان می دهد که ثروت ملی ایران در جاهایی هزینه
شده است که بهره وری از این ثروت حدود صفر است و نمی توانیم سیاست های دولت گذشته را ادامه دهیم؛ چون این

سیاست فقط مبنی بر اتلاف منابع بوده است.
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وی خاطر نشان کرد: تمام مسکن مهرهایی که در بیابان ساخته شده اند، طرفدار چندانی ندارند و بسیاری از آنها خالی
مانده است؛ بنابراین سیاست ما رفتن به سمت خانه دار شدن خانه اولی ها است. یعنی سیاست پس انداز مسکن،

حمایت از خانه دار شدن خانه اولی ها است.
وزیر راه و شهرسازی با بیان اینکه در ابتدای دولت یازدهم وام مسکن حدود ۲۰ میلیون تومان بود، اظهار کرد: امروز در
تهران حدود ۱۶۰ میلیون تومان وام می دهیم. بنابراین قدرت خرید خانه اولی ها و کسانی که خانه نداشته اند به شدت

افزایش یافته است. وی همچنین درباره نوسازی ناوگان
حمل و نقل کشور اظهار داشت: سیاست دولت نوسازی ناوگان ایران در حوزه های هوایی، جاده و ریلی است که بسیار

فرسوده بوده است؛ بنابراین برای ما امنیت مردم بسیار اهمیت دارد.
آخوندی خاطر نشان کرد: برای گسترش سهم ایران از بازار منطقه نیاز داریم که ناوگان حمل و نقل را نوسازی کنیم و این

موضوع باید انجام شود تا از مصرف سوخت بیشتر هم بتوان جلوگیری کرد.
وی تاکید کرد: در حوزه مسکن، اصلی ترین بحث،

خانه دار کردن افراد فاقد مسکن است که باید آنها را هدف قرار داد نه اینکه مانند شهرداری ها سوداگری در بخش
مسکن را گسترش دهیم.

درخواست از قوه قضائیه برای رسیدگی به تخریب دولت
دکتر محمود واعظی وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات هم به خبرنگاران گفت: عده ای دولت را در بسیاری سخنرانی ها و
برخی تریبون هایی که نباید استفاده تبلیغاتی برای نامزدهای انتخابات شود، تخریب می کنند که وزارت کشور، قوه

قضاییه و سایر دستگاه های نظارتی باید به این مساله رسیدگی کنند.
وی افزود: شبکه های اجتماعی قطعا باید برای بالا بردن آگاهی مردم کمک کند و این باید برای همه نامزدها یک امتیاز

مساوی و همچنین باید آگاهی بخش برای مردم باشد.
وزیر ارتباطات درباره تخریب های انجام شده علیه دولت خاطرنشان کرد: این که برخی تخریب می کنند، این تخریب فقط
در شبکه اجتماعی نیست، هم اکنون تخریب دولت در بسیاری از سخنرانی ها و حتی برخی تریبون هایی است که نباید

استفاده تبلیغاتی برای هیچ کدام از نامزدها باشد.
وی گفت: به دلیل شائبه تبلیغاتی بودن، بهره برداری از فاز نخست دولت الکترونیک به بعد از انتخابات ریاست جمهوری
موکول شده است . واعظی گفت: اگرچه کانال صوتی تلگرام براساس ابلاغ قوه قضائیه به اپراتورها و بخش های مختلف
مسدود شده است، ولی هم اکنون شبکه های اجتماعی دیگری هم فعال هستند که کانال های صوتی دارند و فیلتر

نمی شوند؛ معنای آن این است دولت مخالفتی با آن ها ندارد.
حرف های ترامپ قابل اعتنا نیست

دکتر محمدجواد ظریف وزیر امور خارجه هم در واکنش به سخنان اخیر رئیس جمهوری آمریکا مبنی بر اینکه امکان دارد به
برجام متعهد نمانیم و شاید تعلیق تحریم ها را تمدید نکند، گفت: به حرف های ترامپ نباید توجه کرد.

دولت آینده باید پیگیر حقوق شهروندی باشد
حجت الاسلام و المسلمین مجید انصاری معاون حقوقی ریاست جمهوری هم باتاکید بر این که دولت آینده باید پیگیر
حقوق شهروندی و دفاع از حریم خصوصی باشد، گفت: در دولت آتی شفافیت مالی و جلوگیری از سوء استفاده و مبارزه

با فساد هم باید پیگیری شود.
وی افزود: دولت اقدامات بزرگی در بخش عمران انجام داده و ما لوایح متعددی را در دست رسیدگی داریم. از جمله در
زمینه شفافیت مالی و جلوگیری از سوء استفاده و مبارزه با فساد که پیگیری آنها در مجلس باید انجام شود. همچنین

اجرای مفاد حقوق شهروندی از دیگر مواردی است که در دولت بعدی باید پیگیری شود.
معاون حقوقی رئیس جمهوری اظهار کرد: البته دفاع از برخی از این حقوق در حیطه اختیارات دولت نیست و برخی از آنان

احتیاج به لوایح قانونی دارد که پیش نویس آن تهیه شده است و باید توسط دولت بعدی پیگیری شود.
با تخلفات انتخاباتی برخورد قانونی می کنیم

دکتر علی اصغر احمدی رئیس ستاد انتخابات کشور هم به خبرنگاران گفت: با تخلفات انتخاباتی چه دولتی و چه
شخصی، هرکس که می خواهد باشد، براساس قانون برخورد می کنیم.

وی افزود: مواردی از تخلفات که به ما ارایه شده، هم به قوه قضائیه و هم به وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی ارایه شده
است.

اتمام بررسی لایحه خبرگزاری ها و مطبوعات
دکتر سید رضا صالحی امیری وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی هم از اتمام بررسی لایحه خبرگزاری ها و مطبوعات در هیات

دولت خبر داد و گفت: این لایحه یکی از
مترقی ترین لوایح پس از انقلاب اسلامی است.

وی افزود: این لایحه در کمیسیون فرهنگی و جلسات کارشناسی بررسی و در نهایت در سه جلسه هیات دولت و در ۹۲
بند تصویب شد و با بحث های جدی صورت گرفته موفق شدیم که آن را به نتیجه برسانیم.

وی ادامه داد: بخشی از این لایحه که به حوزه قانون جرایم کیفری مربوط است باید بین کمیسیون لوایح دولت و قوه
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قضائیه هماهنگی های لازم انجام شود.
۳ر۲ میلیون بیکار در کشور داریم

وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی هم از وجود ?میلیون و ???هزار بیکار در کشور خبر داد و گفت: برنامه&zwnj;هایی تحت
عنوان برنامه ?گانه اشتغال داریم که از ?مسیر برای ایجاد شغل می&zwnj;خواهیم اقدام کنیم.

علی ربیعی وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی با اشاره به اینکه اکنون داریم تلاش می&zwnj;کنیم که تعداد ایجاد اشتغال
را به یک میلیون افزایش دهیم، افزود: به علت تأخیر زمانی در ورود به بازار کار، نیروها در فاصله زمانی ۴ تا ۸ سال با
تأخیر وارد بازار کار می&zwnj;شوند.بر اساس جدولی که داریم تعداد افرادی که سالانه وارد بازار کار می&zwnj;شوند،
مشخص است. به اصطلاح این تعداد افراد که قصد ورود به بازار کار دارند، می&zwnj;گوییم پنجره جمعیتی برای ورود به

بازار کار در این دوره به یکباره افزایش یافته و این هم به دلیل تأخیر در دوران تحصیل است.
وی ادامه داد: یک میلیون و ۲۰۰ هزار نفر سالانه وارد بازار کار می&zwnj;شوند و ما برای اینکه به این مسئله فائق بیاییم
سال گذشته حدود شش جلسه اصلی ستاد فرماندهی اقتصاد مقاومتی و ۲۰ جلسه کمیسیون تخصصی شورای عالی

اشتغال به این امر اختصاص دادیم و یکسری برنامه&zwnj;هایی تحت عنوان برنامه
از ایجاد شغل می&zwnj;خواهیم اقدام کنیم. ربیعی تصریح کرد: یکی  از دو مسیر برای  ۹ گانه اشتغال داریم که 
مسیرهای دنبال کننده ما برای ایجاد اشتغال رشد سرمایه گذاری و رشد اقتصادی است، تحلیل ما این است که رشد
پدیده بوده و هم  پدیده ای جهانی  بدون اشتغال  اقتصادی  پدیده رشد  ایجاد کند،  بزرگ  تواند اشتغال  فعلی نمی 
کشورهای مشابه کشورهای ما هستند که بعد از یک دوره رکود مزمن به یک باره رشد اقتصادی می کنند و این رشد

بسرعت در اشتغال تاثیر نمی گذارد.
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